

23 July 2026

23 يوليو 2026

Appointment of new Chief Financial Officer**تعيين رئيس تنفيذي مالي جديد للشركة**

The Board of Directors hereby informs its shareholders, investors and analysts, that the current Chief Financial Officer Marcelo De Paola is moving back to his home country and leaving his position at Oman Cables, accordingly the Board of Directors in its meeting held on Thursday 23 July 2026 appointed Cleber da Silva to be the new Chief Financial Officer of the Company.

The joining date of the new Chief Financial Officer Cleber da Silva will be upon the completion of the required procedures associated with concerned authorities. Until the joining date, which will be disclosed in due course, Marcelo De Paola will continue in his role as Chief Financial Officer.

Cleber da Silva is coming from his recent position as Prysmian Group's Chief Financial Officer in China and was previously assigned as Prysmian Group's Chief Financial Officer for Brazil, covering various financial duties, financial planning and controlling, accounting, as well as business support.

Cleber da Silva has an extensive international executive experience with more than 20 years of progressive leadership experience across Finance, Controlling, Accounting, Treasury, FP&A and Strategic Planning within large multinational organizations, including Louis Dreyfus Company, Parmalat Brazil, General Cable and Prysmian. Da Silva is a driven strategic business partner with proven expertise in value creation, profitable growth, manufacturing finance, capital efficiency, treasury, governance and risk management.

Cleber da Silva has a bachelor's degree in business administration from Centro Universitario FEI in Brazil, and a bachelor's degree in accounting from Universidade Paulista UNIP in Brazil.

The Board of Directors, on behalf of the Company, would like to express the appreciation to Marcelo De Paola for his significant contribution, services and achievements during his tenure and wishes him continuous success in his future endeavors.

Yours sincerely,



Cinzia Farisè
Chairman



يودّ مجلس الإدارة أن يُحيط السادة المساهمين والمستثمرين والمحللين علماً بأن الرئيس التنفيذي المالي الحالي للشركة، الفاضل مارسيلو دي باولا، سيعود إلى بلده الأم ويغادر منصبه في الشركة. وعليه، قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد يوم الخميس الموافق 23 يوليو 2026 تعيين الفاضل كليبر دا سيلفا رئيساً تنفيذياً مالياً جديداً للشركة.

وسيكون تاريخ مباشرة الرئيس التنفيذي المالي الجديد لمهامه بعد استكمال الإجراءات والمتطلبات اللازمة لدى الجهات المختصة. وحتى تاريخ انضمامه، والذي سيتم الإفصاح عنه في حينه، سيواصل الفاضل مارسيلو دي باولا أداء مهامه كرئيس تنفيذي مالي للشركة.

ويشغل الفاضل كليبر دا سيلفا حالياً منصب الرئيس التنفيذي المالي لمجموعة بريسميان في الصين، كما سبق له أن تولى منصب الرئيس المالي لمجموعة بريسميان في البرازيل، حيث اضطلع بمسؤوليات مالية متعددة شملت التخطيط والرقابة المالية والمحاسبة، إلى جانب دعم الأعمال.

ويمتلك الفاضل كليبر دا سيلفا خبرة تنفيذية دولية واسعة تمتد لأكثر من 20 عاماً من الخبرة القيادية المتدرجة في مجالات المالية والرقابة المالية والمحاسبة والخزينة والتخطيط والتحليل المالي والتخطيط الاستراتيجي، وذلك ضمن مؤسسات عالمية كبرى، من بينها شركة لويس دريفوس، وبارمالات البرازيل، وجنرال كابل، وبريسميان. ويُعرف كشريك أعمال استراتيجي يتمتع بخبرة مثبتة في تحقيق القيمة المضافة، ودفع النمو المربح، والتمويل الصناعي، وكفاءة رأس المال، وإدارة الخزينة، والحوكمة، وإدارة المخاطر.

ويحمل الفاضل كليبر دا سيلفا درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة Centro Universitário FEI في البرازيل، كما يحمل درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة Universidade Paulista (UNIP) في البرازيل.

ويتقدم مجلس الإدارة، نيابةً عن الشركة، بخالص الشكر والتقدير للفاضل مارسيلو دي باولا على إسهاماته البارزة وخدماته المتميزة والإنجازات التي حققها خلال فترة عمله بالشركة، متمنياً له دوام التوفيق والنجاح في مسيرته المهنية المستقبلية.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،



شهاب فاريسي
رئيس مجلس الإدارة